



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

2018年
第6卷 第9期
Vol. 6 No. 9

CN 10-1104/R
ISSN 2095-5588

主管：中国民主促进会中央委员会
主办：开明出版社
中央财经大学



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

第 6 卷第 9 期

2018 年 9 月出版

目 次

研究报告

家长式领导对工作满意度的影响：上下级关系的中介作用

..... 刘 洋 刘筱萌 李爽怡 万造君 苑 媛 (513)

不同自我权力感知儿童的学校动力绘画特征 韩 璞 张 凤 雷秀雅 (522)

社交网站积极自我呈现与主观幸福感：多重中介模型 陈必忠 (528)

编码方式和线索显著性对前瞻记忆的影响 胡锦慧 辛 聪 陈幼贞 (537)

应激对不同动态条件的内隐时间特征的作用 袁上清 孙 铁 郑鹭鸣 肖 风 (543)

理论与综述

利用开放数据进行心理学研究 黄梓航 王 可 蔡华俭 (549)

基于视觉情境范式的口语词汇理解研究进展 林 桐 王 娟 (570)

编辑部主任：于 洪

编 辑：张 帆 纪 悦

法 律 顾 问：北京市北斗鼎铭律师事务所王旭东律师

特约编辑：窦东徽 赵 娜 傅鑫媛 吕杰好

Psychology: Techniques and Applications

Volume 6, Number 9

Sept, 2018

CONTENTS

- The Impact of Parental Leadership on Job Satisfaction: the Mediation Effect of Supervisor-subordinate Relationship.....LIU Yang;LIU Xiaomeng;LI Shuangyi;WAN Zaojun;YUAN Yuan(513)
- The Relationships of Children’s Kinetic School Drawings and its Self-sense of Power.....HAN Pu;ZHANG Feng;LEI Xiuya(522)
- Positive Self-presentation in Social Network Sites and Subjective Well-being : A Multi-mediation Model.....CHEN Bizhong(528)
- Effects of Encoding Strategies and the Salience of Cues on Prospective Memory.....HU Jinhui;XIN Cong;CHEN Youzhen(537)
- The Effect of Stress on Implicit Time Underlying Different Dynamic Conditions.....YUAN Shangqing;SUN Tie;ZHENG Luming;XIAO Feng(543)
- Conducting Psychological Studies via Open Data.....HUANG Zihang; WANG Ke; CAI Huajian (549)
- Research on Spoken Word Comprehension in Visual World Paradigm.....LIN Tong; WANG Juan(570)